
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-05-14, § 9 

 

 Tid: 14 maj 2009 kl 16.00 – 16.10 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 27 maj 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Bo Holmberg (s)  

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. Närvarande var även Eva Olofsson från trafikkontorets 

nämndsekretariat. 



  

 
 § 9 

Överföring av fastigheten Ormen 9, Peter Myndes Backe 3 på Södermalm, 

från fastighetsnämnden till exploateringsnämnden 

Dnr E2009-554-00723 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner att fastigheten Ormen 9 överförs från 

 fastighetsnämnden till exploateringsnämnden. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets och fastighetskontorets gemensamma tjänsteutlåtande i 

rubricerat ärende från den 14 april 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

 Tigerschiöld (mp) ställer sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslår följande: 

1 Förslaget godkänns delvis. 

2 Inte idag öppna upp för en framtida försäljning. 

3 En undersökning av möjligheten att erbjuda rivningskontrakt till förslagsvis 

 bostadslösa studenter genomförs. 

 

I stort anser vi det som ett rimligt förfarande som föreslås i ärendet, men vi 

motsäger oss att redan i dag öppna upp för framtida försäljningar. Då Slussen i en 

avlägsen framtid står färdig kan läget för uthyrning och annan verksamhet för 

fastigheten vara en helt annan. 

 

Vi menar också att man borde undersöka möjligheten att möjliggöra ett erbjudande 

till rivningskontrakt till förslagsvis bostadslösa studenter. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt följande: 

 

Det är rimligt att fastigheten överförs till Exploateringsnämnden under tider för 

Slussens planering och byggnation. Men att redan nu bestämma sig för att om 10 

år sälja fastigheten för att man idag inte hittar några kommunala hyresgäster är 

märkligt. Det beror helt på förutsättningarna då. Fastigheter av den här karaktären 



  

bedömer vi som värdefulla för staden. En möjlig lösning skulle kunna vara att 

överföra den till Stadsholmen senare. 

 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


